

祥優搬家搬運作業估價單

※送運地址環境,由委託人確認

Form with fields for consumer representative, address, date, and contact information.

搬運物品明細單

Table with columns for item name, quantity, and size, categorized by furniture, electronics, and bedding.

口以車計價:【當日實際搬運車數】車/輛/... 口包價計價:【搬前估價內容明細】車/輛/...

搬運計畫: 附註一:以下消費代表與本公司... 附註二:本單內容經雙方會同...

Form for company basic information and consumer representative details.

※若有服務不周到之處,敬請多利用申訴專線或電子信箱通知我們...

祥優搬家運送契約書

附註一:以下消費代表與本公司... 附註二:本單內容經雙方會同...

071594

Main contract terms and conditions, including clauses on pricing, liability, and dispute resolution.

計價標準

- List of pricing standards for various services like moving, storage, and packing.

※搬運完成確認物品無誤後,敬請在下方簽名,並確認當日實付金額,感謝您!

Form for signature and payment confirmation.

請問您如何找到我們公司: 本公司網站... 您對搬運人員的服務態度: 非常滿意...

申訴專線: 0960-616-108/0924-0800-77